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2022-05-16 

Protokoll 5/2022 

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 16 maj 2022 kl. 10:00-11:15, Cronqvistsalen 
 

Övriga närvarande Donald Monvall Ordförande-Org 
Karl-Erik Jansson Vice ordförande-Org 
Lena Bosticco Ledamot-Org 
Åke Linderoth Ledamot-Org 
Yvonne Wheeler Ledamot-Org 
Karin Beckman Ersättare-Org 
Ljubica Fritz Ersättare-Org 
Gunnar Lindgren Ersättare-Org 
Lars Pernsäter Ersättare-Org 
Eva Frykler Avdelningschef 
Susanna Halldin Olsson Stadsdelsdirektör 
Bo Arkelsten, stadsdelsnämnden Ordförande 
Malin Lejonqvist Nämndsekreterare 

  
Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson 
  
Datum för justering 2022-05-18 
  
Paragraf §§1-10 
  
Sekreterare Malin Lejonqvist 
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IT-support kl 08-09 
Förmöte kl 09-10 
  
 

§ 1 
Mötet öppnas  

Sammanfattning av ärendet  
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens möte. 
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§ 2 
Godkännande av dagordning  

Sammanfattning av ärendet  
Dagordningen godkänns. 
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§ 3 
Utseende av justerare och tid för justering  

Beslut  
Donald Monvall och Karl-Erik Jansson kommer att justera dagens 
protokoll 18 maj 2022. 
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§ 4 
Anmälan av föregående mötes protokoll  
HV 2021/1016 
 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger protokollet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HV 2021/1016-20 Protokoll pensionärsrådet 2022-04-19 
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§ 5 
Presidiet och stadsdelsdirektören besöker rådet  

Sammanfattning av ärendet  
Ordförande i stadsdelsnämnden Bo Arkelsten och stadsdelsdirektör 
Susanna Halldin Olsson besöker rådet. 
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§ 6 
Stadsdelsnämndens sammanträde 24 maj 2022  
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] 
(stockholm.se) 
  

Sammanfattning av ärendet  
6. Ombyggnation av fritidsgården i Åkermyntan, Drivbänksvägen 9 
i Hässelby, dnr HV 2021/789 
Pensionärsrådet lämnar följande uttalande: "Ombyggnaden av 
Åkermyntans föreningsgårds nuvarande lokaler är behövlig och 
efterlängtad. PRO Hässelby-Villastad har en del verksamhet där 
under tiden september till maj. 
Pensionärsrådet förutsätter att lokalerna utrustas med en 
kvalificerad högtalaranläggning och med projektor för 
dataanvändning. Detta för att föreningslivet ska kunna samla sina 
medlemmar i ändamålsenliga lokaler och att utbudet av lokala för 
det lokala föreningslivet därigenom ökar. 
Lokalen bör också förses med bord och stolar för ca 100 personer. 
Det är dessutom anmärkningsvärt att det faktum att PRO Hässelby 
Villastad använder lokalen att behovet av lokaler för äldre inte 
nämns i ärendet. 
Pensionärsrådet är dessutom ytterst kritiska till att rådet inte varit 
remissinstans i ärendet." 
  
14. Äldreomsorgens årsrapport 2021, dnr HV 2022/318 
Eva Frykler berättar att Muriel Barrientos kommer att bjudas in för 
att ha en dragning om ärendet. 
  
16. Ärendelista för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
Eva Frykler lämnar information att det under tidsperioden inkommit 
5 klagomål. 3 avser privata utförare och 2 avser hemtjänst. 
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§ 7 
Information från stadsdelsförvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Eva Frykler lämnar följande information: 

 Covid-19-läget i verksamheterna är relativt lugnt. Samtliga 
boende i verksamheterna har blivit erbjudna att ta dos 4 av 
vaccinet mot Covid-19. 

 Det pågår semesterplanering i verksamheterna. Det är svårt 
att rekrytera personal denna sommar. 

 Medel för matlyftet har beviljats. 900 000 kr. Även medel 
för ensamhet och demens har beviljats, liksom medel för 
stjärnmärkning av hemtjänst. 

 Andel timvikarier har minskat på vård och 
omsorgsboendena och i hemtjänsten. 

 Välkomna på Silviahemscertifiering den 17 juni. Inbjudan 
kommer. 

 Koppargården använder Facebook och Instagram för att visa 
sin verksamhet. Skolörten är i uppstartsfas att göra likadant. 
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§ 8 
Övriga frågor  

Sammanfattning av ärendet  
 Fråga om försäljningen av Vällingby centrum och tillgång 

till lokaler. 
Svar från Bo Arkelsten att den som köpt Vällingby har rådighet 
över dess lokaler. Det kan finnas lokaler som staden och andra 
aktörer har rådighet över. Platssamverkan sker i Vällingby. Olika 
aktörer går samman för att göra Vällingby till en renare och 
tryggare plats med gemensamma ansträngningar. 
  

 Fråga om möjlighet för stadsdelsförvaltningen att anordna 
utflykter för pensionärer. 

Eva Frykler tar med sig frågan. 
  

 Information att PRO Vällingby gått ihop med PRO Spånga. 
Det nya namnet är PRO Vällingby-Spånga. 
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§ 9 
Nästa möte  
7 juni kl 10.00 
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§ 10 
Mötet avslutas  
kl 11.15. 
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